

Address: Smart-Space 2, Units 1205-1208, Level 12, Cyberport 2, 100 Cyberport Road, Hong Kong

地址: 香港 數碼港道 100 號 數碼港 2 座 12 樓 1205-1208 室 Smart-Space 2

Website 網址: pori.hk

採訪邀請

香港民研舉行青年慎思會議及民意調查發布會

香港民研即將舉行以下兩項活動：

1) 青年慎思會議

由公民實踐培育基金委託進行，青年慎思會議是「反送中」民情報告研究的其中一個項目，屆時將有約 80 位年齡介乎 14 至 30 歲的青年出席，並就相關議題發表意見，會議詳情如下：

日期： 2019 年 8 月 24 日 (星期六)
時間： 上午 9 時 30 分至下午 3 時 30 分
地點： 灣仔軒尼斯道 15 號溫莎公爵大廈 1 樓禮堂
主持： 蘇敬恒
嘉賓： 鄺俊宇、袁彌昌
流程： 09:30-10:00 登記及填寫問卷 (1)
10:00-10:30 嘉賓講解及意見
10:45-11:15 分組討論 (1)
11:30-12:30 問答環節
12:30-13:30 午飯時間
13:30-14:30 分組討論 (2)
14:45-15:30 總結及填寫問卷 (2)

2) 民意調查發布會

香港民研下次民意調查發布會將會包括特首及政府民望、信任及信心指標、企業社會責任、新聞傳媒評價、以及民情指數。香港民研歡迎市民或團體贊助有關調查，優先獲得結果。發布會詳情如下：

日期： 2019 年 8 月 27 日 (星期二)
時間： 下午 2 時 30 分
地點： 灣仔駱克道 53-55 號恆澤商業大廈 3 樓
講者： 香港民意研究所主席及行政總裁 鍾庭耀
香港民意研究所數據科學經理 戴捷輝
香港理工大學應用社會科學系助理教授 鍾劍華
香港中學生委員會首席總監 李根銘

現誠邀 貴報／刊／台派員蒞臨採訪及拍攝以上兩項活動，就拍攝(1)青年慎思會議的特別安排，請致電 3917 7700 與李小姐聯絡。

市民或團體贊助上述定期調查的話，每題港幣八千元，全部撥作定期調查的經費。贊助人可於下星期一下午 2 時 30 分後優先獲得結果，詳情請聯絡李小姐或彭小姐（電話：3917 7700）。

2019 年 8 月 23 日



HONG KONG PUBLIC OPINION RESEARCH INSTITUTE
香港民意研究所

Address: Smart-Space 2, Units 1205-1208, Level 12, Cyberport 2, 100 Cyberport Road, Hong Kong
地址: 香港 數碼港道 100 號 數碼港 2 座 12 樓 1205-1208 室 Smart-Space 2
Website 網址: pori.hk

Press Invitation

HKPOP holds a Youth Engagement Meeting and a Survey's Press Conference

HKPOP will soon conduct the following two events:

1) Youth Engagement Meeting

Commissioned by the Project Citizens Foundation (PCF), this engagement meeting is one of the projects for the research of Public Sentiment Report on anti-extradition bill. About 80 young people of age 14 to 30 will attend the engagement meeting and express their opinions on the topic. Details of the engagement meeting are as follows:

Date: August 24, 2019 (Saturday)
Time: 9:30am to 3:30pm
Venue: Auditorium, 1/F, Duke of Windsor Social Services Building, 15 Hennessy Road, Wanchai
Moderator: So King-hang
Panelists: Roy Kwong Chun-yu, Derek Yuen Mi-chang
Roundup: 09:30-10:00 Registration and pre-deliberation survey
10:00-10:30 Plenary session - expert interpretation
10:45-11:15 Small group discussion (1)
11:30-12:30 Plenary session - question and answer
12:30-13:30 Lunch
13:30-14:30 Small group discussion (2)
14:45-15:30 Concluding remarks and post-deliberation survey

2) Press conference on opinion survey

HKPOP will hold a press conference to announce the next survey results, including the popularity of the Chief Executive and the Government, trust and confidence indicators, corporate social responsibility, news media appraisal, as well as the Public Sentiment Index. HKPOP welcomes citizens or groups to sponsor the survey, and receive the results in advance. Details of the press conference are as follows:

Date: August 27, 2019 (Tuesday)
Time: 2:30pm
Venue: 3rd Floor, SPA Centre, 53-55 Lockhart Road, Wanchai
Speakers: Robert Chung President and CEO, Hong Kong Public Opinion Research Institute
Edward Tai Data Science Manager, Hong Kong Public Opinion Research Institute
Chung Kim-wah Assistant Professor, Department of Applied Social Sciences, The Hong Kong Polytechnic University
Owen Lee Chief Supervisor, The Hong Kong Council of Students Union

Media representatives are invited to cover in the above two events. For special arrangements in shooting (1) Youth Engagement Meeting, please contact Miss Lee at 3917 7700.

For citizens or groups who wish to sponsor the above-mentioned tracking survey, the fee is \$8,000 per question and all sponsorship will be used for funding future omnibus surveys. All sponsors will receive the results in advance next Monday after 2:30pm. For details, please contact Miss Lee or Miss Pang at 3917 7700.

August 23, 2019